

Referat af bestyrelsesmøde d. 4. december 2017 kl. 16:30

Nr. 12 - 2017

Deltagere:	Funktion:	Fraværende:	Referent:
Gert Lautsen	Kasserer		MB
Torben Wolf	Næstformand		
Morten Basse	Sekretær		
Carsten Fruergaard	Medlem	Allan Stapelfeldt	
Erik Frost-Larsen	Formand		
	Medlem		

12-1. Sidste referat <ul style="list-style-type: none">• Godkendt.
12-2. Indkomne meddelelser og forslag til gennemførelse <ul style="list-style-type: none">• .
12-3. Bordet rundt <p>Gert GL</p> <ul style="list-style-type: none">• Oversigt over mestrene er på plads, og kommunen er orienteret.• Aftalen med Arnsbæk skal på plads – GL sender til MB• Kontorstillingen skal i spil – GL lave stillingsopslag. <p>Torben TW</p> <ul style="list-style-type: none">• Tjekker priser på EL-pistol• Møde vedr. hjemmeside med Hovborg, John Thiim og Torben. Siden forventes færdig til februar. <p>Allan</p> <ul style="list-style-type: none">• <p>Carsten CF</p> <ul style="list-style-type: none">• Royal Run møde med TV-2 vedr. start- og målområde. Sikkerhedsmøde med PET i Århus i december for involverede klubber i DK.• Nytårskur d. 28.1 – GL bestiller• Arrangør konference i Odense d. 18.11 med Børge og Johnny. <p>Morten MB</p> <ul style="list-style-type: none">• Træner/leder julefrokost• Julefrokost i Mellem/lang afviklet.• Indkaldelse til generalforsamling – afvikles d. 28.2 kl. 19. <p>Erik Frost-Larsen EFL</p> <ul style="list-style-type: none">• Evalueringsmøde i Motionsafdelingen d. 5.12• Fin afslutningsfest i Motionsafdelingen
12-4. Uafsluttede sager

Bestyrelse

- Klubben afvikler DM 2019. Der har været møde i styregruppen, hvor der blev lavet en liste over emner til SEPE. Der skal købes nye startblokke – 8 stk. Vi skal ha SEPE på banen. Der kan søges fonde.
- Der laves tre DM-udvalg:
 1. Stævneudvalg – er etableret
 2. Festudvalg
 3. Bogudvalg

12-5. Næste møder

Mandag	8.1	Bestyrelsesmøde	Kl. 16.30

12-6. Eventuelt

- Intet at bemærke.